



10天8夜

丝绸之路

(乌鲁木齐/吐鲁番/敦煌/酒泉/张掖/兰州)



Tour Code: CSA



★ 风味餐：• 雪莲土鸡锅 • 烤全羊 • 雪山驼掌风味
• 大盘鸡 • 汽锅鸡 • 兰州拉面



精简行程:

第一天 启程 → 北京 (机上用餐)

第二天 北京 → 乌鲁木齐
(机上用餐/晚餐)

● 新疆博物馆
酒店: 乌鲁木齐希尔顿酒店或同级

第三天 乌鲁木齐 (早/午/晚餐)

● 天池(含游船)
● 新疆国际大巴扎
酒店: 乌鲁木齐希尔顿酒店或同级

第四天 乌鲁木齐/吐鲁番
(早/午/晚餐)

● 火焰山
● 交河故城
● 坎儿井
● 葡萄沟
酒店: 吐鲁番火洲大酒店或同级

第五天 吐鲁番 柳园/ 郭煌
(早/午/晚餐)

● 苏公塔
● 维吾尔族家访
酒店: 敦煌国际大酒店或同级

第六天 郭煌 (早/午/晚餐)

● 莫高窟
● 鸣沙山(含骑骆驼观看大漠风光)
● 月牙泉
酒店: 敦煌国际大酒店或同级

第七天 郭煌/酒泉 (早/午/晚餐)

● 嘉峪关城楼(含电瓶车)
● 长城博物馆
● 夜光杯厂
酒店: 嘉峪关宾馆或同级

第八天 酒泉/张掖 (早/午/晚餐)

● 大佛寺
● 丹霞地质公园(含电瓶车)
酒店: 张掖嘉亨大酒店或同级

第九天 张掖/武威/兰州
(早/午/晚餐)

● 黄河水车园
● 黄河母亲像
● 黄河铁桥
酒店: 兰州飞天大酒店或同级

第十天 兰州 → 回程 (早/机上用餐)

* 无购物站

行程次序, 以当地旅社安排为准。

观光景点:



乌鲁木齐

- **天池** - 位于博格达峰西北山腰, 是以高山堰塞湖, 相传穆天子曾在此会晤西王母。西游记中则是王母娘娘举行蟠桃大会的地方。参观有古称“瑶池”、“龙潭”的天山天池, 皑皑雪峰和葱茏挺拔的云松林, 湖光山色浑然一体, 构成了天池独特迷人的景色。
- **新疆国际大巴扎** - 是世界规模最大的大巴扎(维吾尔语, 意为集市、农贸市场), 集伊斯兰文化、建筑、民族商贸、娱乐、餐饮于一体, 是新疆旅游业产品的汇集地和展示中心。

吐鲁番

- **火焰山** - 中国最热, 也是相传孙悟空大战牛魔王和铁扇公主的地方。红色沙岩的山体没有任何植物, 且布满辫状沟纹, 在强烈阳光照耀下如烈火升腾, 颇为壮观。
- **坎儿井** - 是为了适应干旱地区自然环境而创造的一种地下水利工程, 与长城、运河并称中国古代三大工程。
- **葡萄沟** - 一座枝叶茂盛210多公顷的葡萄园。主要盛产无核百葡萄, 有“中国绿珍珠”的美称。
- **苏公塔** - 著名的伊斯兰教艺术建筑, 塔身以黄色砖砌, 因砖角变化形成精美的花纹, 塔内无一根木料, 全靠一个砖砌的螺旋梯支柱支撑全塔。
- **维吾尔族** - 是一个热情好客的民族。俗语说: “维吾尔人的餐桌上是不会空着的。”在家访时你可以了解到维吾尔族的生活情况和风俗习惯等。

敦煌

- **莫高窟** - 它不但是古代丝路上的一颗文物明珠, 也是中国石窟艺术的宝库, 俗称“千佛洞”, 至今仍保留492石窟, 有壁画2500多尊色塑像, 如沙漠中的天然画廊。
- **鸣沙山** - 沙漠地带, 骑乘沙漠之舟鸣沙山骆驼, 茫茫大漠之中亭台楼榭, 再加上起伏的沙山, 清澈的泉水, 景致令人毕生难忘。
- **月牙泉** - 地处鸣沙山中, 因其形状似月牙而名之, 沙漠之中有泉不干涸、飞沙填不满, 实乃自然界一大奇景。

酒泉

- **嘉峪关** - 是中国古代中西方经济, “丝绸之路”上中国历代军事上的重要据点, 自古以来被称为“天下第一雄关”。

张掖

- **大佛寺** - 游览中国最大的卧佛-大佛寺, 始称“迦叶如来寺”, 因寺内供奉释迦牟尼涅槃像, 故又称“卧佛寺”。
- **丹霞地质公园** - 丹霞山由红色砂砾岩构成, 以赤壁丹崖为特色地质学家将此地貌命名为“丹霞地貌”。

兰州

- **黄河水车园** - 古兰州用来灌溉田地的水车, 外形酷似古式车轮, 是黄河著名的地标。之后拜访孕育中华儿女的“黄河母亲像”。
- **黄河铁桥** - 此桥乃黄河上游所建的第一座铁结大桥, 是兰州市内标志性建筑。

出发日期:

航班行程:

	团费	机场税及 燃油附加费	小费	旅行社 代收费用	签证	旅行 保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:



10D8N

SILK ROAD

(URUMQI / TURPAN / DUNHUANG / JIUQUAN / ZHANGYE / LANZHOU)



Tour Code: **CSA**

★ **Special Cuisine** : • Xuelian Local Chicken Pot • Roasted Whole Lamb • Big Plate Chicken
• Mt.Snow Camel Palm Cuisine • Mutton Steamboat • Steam Pot Flavour • Lanzhou Ramen



Schedule:

D1 DEPARTURE → BEIJING (MOB)

D2 BEIJING → URUMQI (MOB/D)

● Xinjiang Region Museum
Hotel : Hilton Urumqi or similar

D3 URUMQI (B/L/D)

● Tianshan Tianchi (Include boat ride)
● International Grand Bazaar
Hotel : Hilton Urumqi or similar

D4 URUMQI/TURPAN (B/L/D)

● Flaming Mountain
● Jiaohe Ruins
● Kaner Well
● Grape Valley
Hotel : Huozhou Hotel or similar

**D5 TURBAN → LIUYUAN/
DUNHUANG (B/L/D)**

● Sugong Pagoda
● Uyghur Village
Hotel : Dunhuang International Hotel or similar

D6 DUNHUANG (B/L/D)

● Mogao Grottoes
● Mingsha Crescent Lake (Included Camel Ride)
Hotel : Dunhuang International Hotel or similar

D7 DUNHUANG/JIUQUAN (B/L/D)

● Jiayuguan (Included Buggy)
● Great Wall Museum
● Luminous Cup Factory
Hotel : Jiayuguan Hotel or similar

D8 JIUQUAN / ZHANGYE (B/L/D)

● Grand Buddha Temple
● Danxia Geopark
Hotel : Zhangye Jiaheng Hotel or similar

D9 ZHANGYE / WUWEI / LANZHOU (B/L/D)

● Waterwheel Garden
● Yellow River Bridge
● Yellow River Mother Sculptur
Hotel : Lanzhou Legend Hotel or similar

D10 LANZHOU → DEPARTURE (B/MOB)

★ **No Shopping Stop**

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:



Tianshan Tianchi



Flaming Mountain



Mingsha Crescent Lake

URUMQI

- **Xinjiang Region Museum** - The museum shows the history and customs of various ethnic groups in Xinjiang, as well as other domestic rare mummy museum exhibition, is not to be missed attraction of the city of Urumqi.
- **Tianshan Tianchi** - Tianshan Tianchi, called "Wonderland". Tianchi lake elevation of 1910 meters, maximum depth of 105 meters, the lake reflected the Bogda Peak, surrounded by spruce pro ring, scenery like a fairyland.
- **International Grand Bazaar** - Xinjiang International Grand Bazaar (Bazaar meaning market) is located in Urumqi City Tianshan Mountain, it is the largest bazaar bazaar. Bazaar architectural style grand scale, but also very Islamic style, ethnic characteristics of goods inside the market dazzling, rich exquisite.

DUNHUANG

- **Flaming Mountain** - Here is the seat of the ancient Gaochang history, in legend, here is the novel "Journey to the West" in the Tang Seng mentoring by palm-leaf fan to fan off the fire Huoyanshan location. In the area where you can enjoy spectacular landscapes, viewing history display of ancient Gaochang, watch Journey to the West theme sculpture, many tourists travel to Turpan will go to the ground.
- **Kaner** - An underground water conservancy project for the arid natural environment.
- **Grape Valley** - Located at west of Flaming Mountain's gorge. There are many mulberries, apricots, peaches and pears along the sides. The large grape ground produces the red grape, black grape and many other kinds grapes.
- **Sugong Pagoda** - It is the biggest ancient pagoda existing in Xinjiang. A famous Qing Dynasty Turpan Emin Dukes and Zhuo, Christine reported to the Qing Dynasty grace encounter.
- **Uyghur Village** - An exhibit hall on the folk customs of the Uighur minority, along with the traditional homes of the village's inhabitants, will reveal the changes that have occurred over the course of the Uighur people's history.

DUNHUANG

- **Mogao Grottoes (Thousand Buddha Cave)** - One of three noted grottoes in China and also the largest, best preserved and richest treasure house of Buddhist art in the world. Have a wonderful camel-riding experience along the Echoing-Sand Dune to the Crescent.
- **Mingsha Crescent Lake** - An enormous sand dune where you can enjoy the unique beauty of the desert scene and ride a camel, the "boat of the desert." At the foot of the dune in the middle of the desert is Crescent Moon Spring, which for thousands of years has miraculously avoided being swallowed up by the desert sands. Its water is still crystal clear, like a mirror, and its existence is an eternal mystery.
- **Jiayuguan** - Known as "the most imposing gatehouse in the world." Because of the strategic importance of its location, troop regiments have been stationed here through dynasty after dynasty. During your visit, you will also tour Jiayuguan's Museum of the Great Wall.

ZHANGYE

- **Grand Buddha Temple** - The largest indoor reclining Buddha of China - the Nirvan Buddha lies in this temple, which was built in Western Hsia period (1098). It is recorded that the premier of Western Hsia once discovered a Buddha covered by a bluish-green tile, thus the Grand Buddha Temple was initially built. The Giant Buddha Temple, in the southwestern corner of the Zhangye city, is home to China's largest indoor reclining Buddha.
- **Danxia Geopark** - China's most typical arid regions and the largest Danxia landscape, is one of the biggest and best, landform modeling richest regions of China Danxia landform development. Zhangye Danxia landform is the only colour hilly landscape with multiple district in China.

LANZHOU

- **Waterwheel Park** - One of the most important tourist sites in the line of Binhe Road. Park to the famous Yellow River in Lanzhou waterwheel based, bringing together a variety of water tankers around the country, showcasing in the park.
- **Yellow River Bridge** - Known as Zhongshan Bridge, one of the most important landmarks in Lanzhou.
- **Yellow River Mother Sculpture** - Symbolize the Chinese nation to keep feeding, the indomitable mother of the Yellow River, and happiness, thrive descendants.

Departure Date:		Flight :					
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

Travel Agent: